
Protokół Nr XLIII/10 

z sesji Rady Powiatu w Nidzicy, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 29 października 2010 r. 

 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady – p. Zbigniew Wernik o godzinie 12

03
 otworzył sesję,                 

a następnie powitał zaproszonych gości, Burmistrza Nidzicy, radnego miejskiego –               

p. Jarosława Płatka, Panów Starostę i Wicestarostę Powiatu Nidzickiego oraz radnych 

powiatu, dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa 

Powiatowego, przedstawicieli prasy, radia, najlepszych maturzystów szkół 

ponadgimnazjalnych oraz wszystkich przybyłych gości.  

Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Pan Starosta wnioskował o rozszerzenie punktu 9 – podjęcie uchwał w sprawach -  

o podpunkty: 

11) udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Powiatu w Nidzicy 

przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Olsztynie i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w Warszawie, 

12)  udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Janowo. 

Zaznaczył, że obie sprawy omówione były już na posiedzeniach komisji stałych. 

Uwag i pytań nie było. 

Rozszerzenie porządku obrad w punkcie 9 podjęcie uchwał w sprawach -  o 

podpunkt: „11) udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Powiatu w Nidzicy 

przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Olsztynie i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w Warszawie” – przyjęto jednogłośnie, 

Rozszerzenie porządku obrad w punkcie 9 podjęcie uchwał w sprawach -  o 

podpunkt: „12) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Janowo” – przyjęto 

jednogłośnie. 

Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Cały, zmieniony porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wręczenie dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy certyfikatu „Szpital 

Przyjazny Dziecku”. 

3. Przekazanie kluczyków do samochodu dla Komendy Powiatowej Policji w 

Nidzicy. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych Powiatu 

Nidzickiego. 
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8. Informacja o oświadczeniach majątkowych złożonych przez pracowników 

samorządowych. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2010,  

2) zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

Powiatowi Nidzickiemu oraz jego jednostkom podległym, a także wskazania 

organów i osób do tego uprawnionych, 

3) utworzenia wydzielonych rachunków dochodów w jednostkach budżetowych 

Powiatu Nidzickiego, określenie źródeł dochodów i wydatków nimi 

finansowanych, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków na 2010 rok przyznanych 

samorządowi powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych,  

5) podjęcia czynności mających na celu rozpoczęcie działań związanych z 

budową obwodnic północnej i południowej miasta Nidzicy, 

6) zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, 

7) wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki 

Zdrowotnej w Nidzicy, 

8) zmiany Statutu Powiatu w Nidzicy, 

9) zmiany uchwały nr XXVIII/221/05 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 28 grudnia 

2005 r. w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 

Nidzicy, 

10) przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2011 rok, 

11) udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Powiatu w Nidzicy 

przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Olsztynie i Naczelnym 

Sądem Administracyjnym w Warszawie, 

12) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Janowo. 

10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11.  Wolne wnioski. 

 

Ad. 2. 

p. Zbigniew Wernik poprosił przybyłą na sesję p. ………………… – 

przedstawicielkę Komitetu Upowszechniania Karmienia Piersią w celu wręczenia 

Nidzickiemu ZOZ certyfikatu „Szpital Przyjazny Dziecku”. 

p. ………………… zaznaczyła, że certyfikat ten otrzymało 85 szpitali. Jednakowy 

jest dla wszystkich szpitali na świecie. Nidzica otrzymała go w 1998 r. i utrzymuje 

wysokie standardy od tamtej pory. Następnie głos oddano p. M. Glinka, który 

podziękował p. ……………… za przybycie i przyznanie tego tytułu, jak również 

pracownikom Oddziału Położnictwa i Noworodków. 
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Ad. 3. 

Pan Starosta przekazał Komendantowi Policji kluczyki do nowego samochodu.  

Komendant Witold Barcikowski podziękował za 50% dofinansowanie powiatu. 

Poinformował, że nowy Renault Megane będzie na wyposażeniu wydziału 

kryminalnego. W imieniu policjantów podziękował za niego. Dodał również, że dumny 

jest z tego, że wszystkie prośby Policji znalazły przychylność Rady i Starosty. Zawsze 

Rada znalazła zrozumienie dla spraw związanych z bezpieczeństwem. Uważa, że 

zaangażowanie to jest cenne i ważne dla mieszkańców. Policja stara się podnosić poziom 

pracy. Chodzi o to, żeby uchronić przed wszystkim złym, a nie o ilość mandatów.  Raz 

jeszcze podziękował za wsparcie i pomoc. 

 

Ad. 4. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. 

Pan Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu i wykonania 

uchwał w okresie międzysesyjnym. Stanowi ono zał. nr 3 do niniejszego protokołu. 

p. J. Kwiatek zwrócił się do Starosty z następującymi zapytaniami: 

1. Dlaczego likwidowane ma być Gospodarstwo Pomocnicze? 

2. Komu i dlaczego cofnięto stypendium sportowe? 

3. Jaką nieruchomość przekazano w zarząd dla ZSZiO? 

4. Zmieniono kategorię której drogi w Kozłowie? 

5. Kiedy zostanie wydana monografia powiatu? 

 

p. Sławomir Knapiński odpowiedział na zapytanie dotyczące likwidacji 

Gospodarstwa Pomocniczego. Poinformował, że jesteśmy do tego zmuszeni. Od nowego 

roku przestanie istnieć, na mocy nowelizowanej ustawy. Dodał, że Stacja Diagnostyczna 

przejdzie pod Centrum Kształcenia Praktycznego. Następnie udzielił dopowiedzi na 

zapytanie o stypendystów. Cofnięto je absolwentowi ZSO. 

Pan Starosta odpowiedział, że dla ZSZiO przekazano działkę, którą otrzymaliśmy 

od Urzędu Miasta. 

Dyrektor PZD - p. J. Dłuski poinformował p. Kwiatka, że chodzi o drogę 

wewnętrzną, od drogi wojewódzkiej – w prawo. 

Pan Starosta odnośnie ostatniego zapytania, poinformował, że książka jest już 

napisana, ale wprowadzane są korekty. Zbierane są ilustracje. Zrobiono okładkę. Prace 

są mozolne, żeby wydanie miało jak najmniej krytyki. Potrwa to jeszcze 1-2 miesiące. 

 

Ad. 6. 

p. Andrzej Arcyz podkreślił, że w sprawozdaniu nie wspomniano o 

wyremontowaniu chodnika przy ul. Kolejowej. Zapytał, ile to kosztowało powiat. Cieszy 

mieszkańców i radnego Arcyza, że wykonano część chodnika. 

p. Krzysztof Skurczyński zwrócił się z następującymi zapytaniami: 

1) Kto wpadł na pomysł sadzenia drzew przy chodniku w ciągu drogi na 

Wietrzychowo? Po co ta ścieżka? Czy nie można było od strony lasu zrobić? 
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2) Wydano biuletyn, jako dodatek do gazety. Skąd na to były pieniądze? Pokazano 

w nim stary i nowy internat. Stary był na początku kadencji, a wykończył go 

Miszkiewicz, więc to nie powinno się w nim znaleźć. Ponadto zapytał Starostę, czemu 

on sam jest na zdjęciu? 

3) Na jednej z komisji zapewniano, że nie będzie w Starostwie podwyżek o 1%. 

Zostały jednak spore podwyżki dane od 400 do 500 zł. Powiedziano, że z powstałych 

oszczędności, zwolnień lekarskich. Zapytał, ile ich było do października i czy do końca 

roku wystarczy środków? Czy podwyżki były też w jednostkach? 

4) Czy prawdą jest, że z drogi do Wietrzychowa zostało 270.000 zł? Jeśli tak, to 

uważa, że mogliśmy dokończyć chodnik w Piątkach i na ul. Nowomiejskiej. Około 

30.000 zł oddano gminie. Zapytał, na co zostały przeznaczone pieniądze, które pozostały 

z przetargu? 

 

Ad. 7. 

p. Zbigniew Wernik przeczytał informację o oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez radnych. Stanowi ona zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 

Pan Starosta przeczytał informację o oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

pracowników samorządowych. Stanowi ona zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Do posiedzenia dołączył radny Wojciech Wereszczyński. Na sali obecnych było 15 

radnych.  

 

Ad. 9. 1)  

p. Renata Mróz przypomniała, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian 

w budżecie powiatu na rok 2010 omawiany był na posiedzeniach stałych komisji. 

Zaznaczyła, że wniesiono do niego autopoprawki: dodanie do zał. nr 3 dwóch pozycji: 

1) zmniejszenie: 

- działu 801, rozdziału 80130 § 421 – zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 

9000 zł; 

- działu 854, rozdziału 85410 internaty, § 421 – zakup materiałów i wyposażenia - 

o kwotę 3140 zł 

2) zwiększenie w dziale 852, rozdziale 85295 – pozostała działalność – dotacja 

celowa na dofinansowanie kwotą 12140 zł . 

Zaznaczyła, że zmiana ta dotyczyła dotacji dla Gminy Janowo na dofinansowanie 

wkładu własnego. ZSRiO wyposaży za kwotę 45000 zł internat. W głównej uchwale § 2 

ust 1 zmniejszy się o 12140 zł. Kwota 395567,58 zmieni się na 411 585,40 zł. Natomiast 

ust. 2 zwiększy się w planie wydatków „o kwotę 732.239, 15 zł, z tego wydatki bieżące 

w wysokości 721.942,45 zł”. 

Pytań i uwag nie było. 

Autopoprawki do uchwały przyjęto jednogłośnie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XLIII/250/10 w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010, wraz z poprawkami. 

Znajduje się ona w dokumentach Rady Powiatu. 
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 Ad. 9. 2)  

p. Renata Mróz zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Powiatowi Nidzickiemu 

oraz jego jednostkom podległym, a także wskazania organów i osób do tego 

uprawnionych omawiana była szczegółowo na posiedzeniach komisji. Na komisjach 

zgłaszała też autopoprawki do niej: 

1) w § 6 ust.1 otrzyma brzmienie: „W stosunku do dłużników, będących 

przedsiębiorcami, udzielenie ulgi w spłacie należności pieniężnych na podstawie § 2 pkt 

5 i § 3 uchwały, stosowanie umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty stanowi 

pomoc publiczną, a jej udzielenie następuje w ramach pomocy de minimis, z 

uwzględnieniem warunków określonych w Rozporządzeniu Komisji (WE) Nr 1998/2006 

z dnia 15 grudnia 2006 roku w sprawie stosowania art. 87 i 88 Traktatu do pomocy de 

minimis (Dz. Urz. UE L 379 z 28.12.2006, str. 5).” 

2) w § 6 ust. 2 otrzyma brzmienie: „W stosunku do dłużników, będących 

przedsiębiorcami rolnymi, udzielenie ulgi w spłacie należności pieniężnych na podstawie 

§ 2 pkt 5 i § 3 uchwały, stosowanie umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty 

należności stanowi pomoc publiczną, a jej udzielenie następuje w ramach pomocy de 

minimis, z uwzględnieniem warunków określonych w Rozporządzeniu Komisji (WE) Nr 

1535/2007 z dnia 20 grudnia 2007 roku w sprawie zastosowania art. 87 i 88 Traktatu WE 

w odniesieniu do pomocy de minimis w sektorze produkcji rolnej (Dz. Urz. UE L 337 z 

21.12.2007, str. 35).” 

3)  w § 6 ust. 3 pkt 2 otrzyma brzmienie: „informacji wynikających z 

Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 29 marca 2010 r. w sprawie zakresu informacji 

przedstawionych przez podmiot ubiegający się o pomoc de minimis (Dz. U. Nr 53 poz. 

311) na formularzu stanowiącym załącznik do rozporządzenia oraz przekazanie 

sprawozdań finansowych, o których mowa w rozporządzeniu. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że są to zmiany techniczne, konsultowane z Regionalną 

Izbą Obrachunkową. 

Rada przyjęła autopoprawki do projektu jednogłośnie. 

Następnie w obecności 15 radnych, Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XLIII/251/10 w sprawie zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

Powiatowi Nidzickiemu oraz jego jednostkom podległym, a także wskazania organów i 

osób do tego uprawnionych, wraz z poprawkami. Znajduje się ona w dokumentach Rady 

Powiatu. 

 

Ad. 9. 3) 

p. Renata Mróz podała, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia 

wydzielonych rachunków dochodów w jednostkach budżetowych Powiatu Nidzickiego, 

określenie źródeł dochodów i wydatków nimi finansowanych. Zmiana wynika ze zmiany 

ustawy o finansach publicznych. Również do tego projektu zgłosiła autopoprawkę: w § 8 

skreśla się pkt 3.  

Uwag i pytań nie było. 
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Autopoprawkę Rada przyjęła jednogłośnie. 

Następnie w obecności 15 radnych, Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XLIII/252/10 w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów w jednostkach 

budżetowych Powiatu Nidzickiego, określenie źródeł dochodów i wydatków nimi 

finansowanych, wraz z autopoprawką. Znajduje się ona w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 9. 4) 

p. B. Zabiełło omówiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w 

sprawie podziału środków na 2010 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez 

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Projekt był omówiony na posiedzeniach stałych komisji Rady i uwag nie było, więc 

prosiła o przegłosowanie. 

Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/253/10 

zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków na 2010 rok przyznanych 

samorządowi powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 9. 5) 

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie podjęcia 

czynności mających na celu rozpoczęcie działań związanych z budową obwodnic 

północnej i południowej miasta Nidzicy omówiony był szczegółowo na posiedzeniach 

komisji stałych.  Dodał, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na posiedzeniu w dniu 27.10. 2010 r. przegłosowała 

następującą poprawkę - w miejsce słów: „i wnioskuje do Zarządu Powiatu o 

zabezpieczenie w budżecie  powiatu  na rok 2011 środków finansowych w wysokości 

500.000 zł z przeznaczeniem na partycypację w kosztach przedmiotowego zadania”, 

wpisuje się słowa: „i jeśli zajdzie potrzeba, będzie partycypować w kosztach, wspólnie z 

Gminą Nidzica.” 

Następnie p. J. Dłuski poprosił o przegłosowanie tej poprawki do stanowiska Rady, 

będącego załącznikiem do prezentowanej uchwały. 

p. Stanisław Rabczyński stwierdził, że na jednej z komisji dyskutowano, że nie 

powinno być zapisu: „wspólnie z Gminą Nidzica”. 

p. Edward Rozmus wyraził zdziwienie z powodu określania konkretnych kwot. 

p. Grzegorz Napiwodzki zwrócił uwagę, że autopoprawka Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska była taka, aby 

nie określać kwot. 

p. Andrzej Arcyz uważa, że tak samo, jak powiatowi, tak i Gminie Nidzica 

powinno zależeć na powstaniu obwodnic. Będą pytania, ile dołoży gmina, a ile powiat. 

Uważa zatem, że pewien zapis powinien być, że finansowanie będzie wspólnie z gminą. 

p. Stanisławowi Rabczyńskiemu chodziło o sam fakt, że nie można stawiać innego 

samorządu w odpowiedzialności za coś. To powinno pozostać w gestii gminy. 

Pan Starosta wspomniał, że wnioskodawcą podjęcia uchwały był p. Stanisław 

Rabczyński. 
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p. Stanisław Rabczyński stwierdził, że nie jest jej przeciwny. Mówi tylko, że nie 

będzie głosował za taką jej treścią. 

p. Grzegorz Napiwodzki przypomniał, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska doszła do wniosku, że Starosta z 

Burmistrzem porozumieli się, że podejmą wspólne działania. Autopoprawka 

przedstawiona przez dyr. PZD upoważni go do działania. Jeśli zajdzie potrzeba, powiat 

będzie mógł partycypować w przedsięwzięciu. Prosił o przegłosowanie tej autopoprawki, 

w brzmieniu przedstawionym przez dyr. PZD, ponieważ na tym etapie jest ona słuszna. 

Rada w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: 13 – „za”, 2 – „wstrzymujące 

się”, 0 – „przeciw”,  postanowiła w stanowisku Rady Powiatu będącym załącznikiem do 

uchwały w sprawie podjęcia czynności mających na celu rozpoczęcie działań 

związanych z budową obwodnic północnej i południowej miasta Nidzicy wprowadzić 

następującą poprawkę: w miejsce słów: „i wnioskuje do Zarządu Powiatu o 

zabezpieczenie w budżecie  powiatu  na rok 2011 środków finansowych w wysokości 

500.000 zł z przeznaczeniem na partycypację w kosztach przedmiotowego zadania”, 

wpisuje się słowa: „i jeśli zajdzie potrzeba, będzie partycypować w kosztach, wspólnie z 

Gminą Nidzica.” 

Następnie w obecności 15 radnych podjęto uchwałę Nr XLIII/254/10 w sprawie 

podjęcia czynności mających na celu rozpoczęcie działań związanych z budową 

obwodnic północnej i południowej miasta Nidzicy, wraz z poprawką. Znajduje się ona w 

dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 9. 6)  

p. Małgorzata Libera - Urniaż, w zastępstwie Dyrektora ZOZ przypomniała, że 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Nidzicy omawiany był na posiedzeniach komisji stałych. Prosiła o 

jego przegłosowanie. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Rada w obecności 15 członków, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/255/10 w 

sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, która 

znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 9. 7) 

p. Małgorzata Libera – Urniaż zaznaczyła, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy 

również omawiany był na posiedzeniach komisji. Uwag do niego nie było, więc prosiła o 

przegłosowanie. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 15 członków, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/256/10 w 

sprawie wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki Zdrowotnej 

w Nidzicy, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 
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Ad. 9. 8) 

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że uchwała Rady Powiatu w sprawie zmiany 

Statutu Powiatu w Nidzicy jest czysto formalna. Zmiany omawiane były na 

posiedzeniach komisji.  

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 15 członków, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/257/10 w 

sprawie zmiany Statutu Powiatu w Nidzicy, która znajduje się w dokumentach Rady 

Powiatu. 

 

Ad. 9. 9) 

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały nr XXVIII/221/05 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 28 grudnia 2005 r. w 

sprawie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nidzicy. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 15 członków, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/258/10 w 

sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/221/05 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 28 grudnia 

2005 r. w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nidzicy, 

która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 9. 10) 

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że uchwała w sprawie przyjęcia Programu 

Współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, jest corocznie podejmowana. Omówiła projekt uchwały dotyczący 

współpracy w roku 2011, który opiniowany był przez organizacje.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Rada w obecności 15 członków, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/259/10 w 

sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 9. 11)  

p. Elżbieta Bieniek omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Powiatu w Nidzicy przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Olsztynie i Naczelnym Sądem Administracyjnym w 

Warszawie. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 15 członków, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/260/10 w 

sprawie udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Powiatu w Nidzicy przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Olsztynie i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w Warszawie, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 
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Ad. 9. 12) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Janowo. Omawiany był też szczegółowo na 

posiedzeniach komisji stałych. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 15 członków, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIII/261/10 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Janowo, która znajduje się w 

dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 

Pan Starosta odpowiedział na zapytanie p. Andrzeja Arcyza.  Stwierdził, że chodnik 

na ul. Kolejowej został poprawiony, ale dobrze byłoby go dokończyć w prawą stronę do 

ul. Traugutta, jeśli ktoś by dołożył. Remont kosztował 29 000 zł, w tym 10 000 zł od 

sponsora. 

Następnie Pan Starosta odniósł się do zapytań i interpelacji p. Krzysztofa 

Skurczyńskiego. Wyraził prośbę o rozsądek, ponieważ największa inwestycja jest 

jeszcze w trakcie realizacji. Tam nie chodzi o to, że drzewa są za blisko, tylko nie tego 

wymiaru. Jest na tej budowie codziennie, bo zdaje sobie sprawę, że inwestycja będzie 

rzutowała na wszystkich. Drzewa są za cienkie. Będą nowe wsadzone, dobre.  

W sprawie biuletynu natomiast, nie rozumie irytacji p. Skurczyńskiego. Skoro jest 

wypowiedź Starosty, trudno, żeby zdjęcie p. Skurczyńskiego było.  

W sprawie byłego internatu zaznaczył, że była to ruina. Niebieski Parasol tylko 

50.000 zł wpłacił, zamiast 200.000 zł. To było kukułcze jajo. Cudem udało się go 

sprzedać i zarobiliśmy 1,5 mln zł.  

p. Krzysztof Skurczyński zaznaczył, że nie chodzi mu o jego zdjęcie, ale są też 

Wicestarosta, Przewodniczący Rady, czy Zarząd. 

p. Zbigniew Wernik zauważył, że zawsze decyzyjny głos ma dyrektor, czy prezes. 

Trudno wymienić, czy pokazać wszystkich. 

Pan Starosta dodał, że biuletyn wydano tanim kosztem. Na promocję również 

wydajemy bardzo mało w porównaniu z miastem, które na telebimie pokazuje swoje 

osiągnięcia. Uważa, że powiat za mało swoich pokazuje. W biuletynie nie znalazły się 

drogi do Białut, Żelazna, Zagrzewa. Jest tylko część inwestycji. Złotówkę wydaliśmy, 

nie naciągnęliśmy dużo powiatu.  

p. Andrzej Arcyz uważa, że powinni się w tym znaleźć wszyscy. 

p. Krzysztof Skurczyński prosił, aby nie mówić o gminie, ale o powiecie, ponieważ 

jego interesują rozwiązania powiatu. 

Pan Starosta przechodząc do odpowiedzi na ostatnie pytanie, zapytał p. Krzysztofa 

Skurczyńskiego, ile dostał podwyżki latem? 

p. Krzysztof Skurczyński odparł, że 3 %. 

Pan Starosta spytał, jaka to była suma. 

p. Krzysztof Skurczyński nie wiedział. 

Pan Starosta uważa, że pracownicy Starostwa pracują równie dobrze jak Urzędu 

Miasta. Nie latem, ale niedawno były podwyżki. Kierownicy dostali po 500 zł, a 

pracownicy – po 400 zł. Trudno byłoby spojrzeć ludziom w oczy, gdyby nie dać 
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zaoszczędzonych pieniędzy i planowanego 1%. Uważa, że stać było Starostwo na te 

drobne podwyżki. Były również w PCPR, PUP i PZD.  

p. Krzysztof Skurczyński zapytał, ile zaoszczędzono na urlopach zdrowotnych itd. 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że aby podać takie dane, musi zajrzeć w budżet. Na 

pewno Starosta nie dał więcej, niż miał w planie. Prosiła, aby przyjść do biura, policzy 

dokładnie i poda radnemu informacje. 

p. Krzysztof Skurczyński zapytał, czy pieniędzy wystarczy do końca roku. 

p. Renata Mróz odparła, że wystarczy. Dodała, że nie byłoby podwyżki, gdyby 

środków nie było w planie. 

p. Grzegorz Napiwodzki uważa, że do podawania takich szczegółów trzeba się 

przygotować. Komisja wnioskowała, żeby przy uwzględnieniu podwyżek nauczycieli 

uwzględnić też Starostwo i jednostki podległe. Uważa, że radni powinni się cieszyć, że 

wystarczyło pieniędzy. 

Pan Starosta odniósł się do zapytania o oszczędności pozostałe z przetargu na 

inwestycję w Łynie. Podał, że po przetargu zostały pieniądze. Większą część z nich 

trzeba było oddać do Urzędu Marszałkowskiego. Nasze natomiast rozdysponowaliśmy 

na zmniejszenie deficytu i jakąś sumę na halę w Jagarzewie, ponieważ w br. mamy tylko 

50 000 zł dofinansowania. Przypomniał, że w przyszłym roku dostaniemy na nią 530 000 

zł. Stwierdził, że zadłużenie Powiatu Nidzickiego będzie, w porównaniu z innymi 

samorządami w powiecie, najmniejsze. 

 

Ad. 11. 

p. Zbigniew Wernik zaprosił wszystkich radnych na akademię z okazji 11- 

listopada. Ze swojej strony podziękował radnym, pracownikom samorządowym                    

i wszystkim obecnym za czteroletnią współpracę.  

Do podziękowań dołączył się Wiceprzewodniczący Rady – p. Grzegorz 

Napiwodzki, który przeczytał przygotowane na tę okazję podsumowanie.  

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy - p. Aleksandra Nowogórska, Komendant 

Policji – Witold Barcikowski, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – p. 

Barbara Zabiełło, dyr. Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących – p. Dariusz 

Wółkiewicz złożyli na ręce Przewodniczącego, Wiceprzewodniczącego Rady, Starosty i 

Wicestarosty kwiaty i podziękowania za 4-letnią współpracę i życzyli powodzenia w 

nadchodzących wyborach.  

Przewodniczący Rady wraz z Wiceprzewodniczącym, Starostą i Wicestarostą 

wręczyli radnym i kierownikom podległych jednostek drobne upominki i podziękowania. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Rady o godz. 13
53

 zamknął obrady 

XLIII sesji. 

Na tym zakończono protokół. 

 

Protokołowała: 

 

     Inspektor                                         Przewodniczący Rady 

/-/ mgr Małgorzata Wojtaszewska         /-/ Zbigniew Wernik 
 


